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Адрес Power Technologies Trading Est 
Innovative Technology Est 
P.O.Box No 79349 
King Fasil St.Cr.No.8/9 
31952 Al Khobar 
PoBox 79349

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
This is to introduce ourselves as "POWER TECHNOLOGIES EST." , associate company of Al – Malki Contracting Est.  dealing in the business of the
following :

Lead Acid Battery Cell of various Volts and Ah. (Make: Coopower Battery, Remco, Yousa, Unikor – MX Volta) 
Automotive Batteries  
Battery Charge equipment of  various Volts and Ah  
Solar Energy Cell 
UPS System.  Besides  the above we also carry out the following the following business:  
General Trading Export and Import Quality Industrial Products  
General Trading of all Electrical and Electronic Product from Local Market   
Installation of Civil, Electrical, Plumbing, Carpentry, Safety and Security System  
Bonded Resinoid and Vitrified Abrasives Grinding Wheels, Segment, Paper Coated Abrasives, Rubber Bonded Abrasive Wheel, Diamond
Cutting Wheels of Carborundum Universal Ltd.  
We request you to enlist our name as a local Supply and Apply Est. for the above product line in your esteemed company and provide us your
valued inquiries to serve you. Your kind support and cooperation in this regard will be very much appreciated.

Company Profile of Power Technologies Trading Est

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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